

Sameiet Siriskjeret 11-27 (1704)

Protokoll

MØTENUMMER	4-18
NÅR:	tirsdag, 19. jun 2018 17:00 - 18:30
HVOR:	Fellesrommet
MØTE INNKALT AV:	Terje Netland
FREMMØTTE:	Kristine Birkeland Sigrun Aasen Arne Bernt Dahle Guro Waksvik Terje Netland
FORFALL:	Magnus Øgård Meisal Geir Lillegraven

SAKSOVERSIKT

SAK 1
Økonomisk rapport

SAK 2
Databehandleravtale

SAK 3
Utleie av fellesrom

SAK 4
Garasjeanlegget

SAK 5
Eventuelt

SAK 1 Økonomisk rapport

SAKSNUMMER	1
SAKSINFORMASJON	Status økonomi pr. 30.04
FORSLAG TIL VEDTAK	Saken tas til orientering
VEDTAK	Saken tatt til orientering
VEDLEGG:	<u>1704.pdf</u>

SAK 2 Databehandleravtale

SAKSNUMMER	2
SAKSINFORMASJON	Vi må ha en avtale med OBOS om hvordan personalopplysninger behandles.

FORSLAG TIL VEDTAK	Inngå avtale med OBOS
VEDTAK	Databehandleravtale med OBOS er vedtatt
VEDLEGG:	<u>Databehandleravtale.pdf</u>

SAK 3 Utleie av fellesrom

SAKSNUMMER	3
SAKSINFORMASJON	Vi må en gang for alle bli enige om hvordan leie av fellesrom skal være. Må leiekontrakt oppdateres? Er fellesrom for seksjonseiere eller bare beboere? Hva med leietakere?
FORSLAG TIL VEDTAK	Vi må gå gjennom vedtektene for sameiet og leiekontrakt å avtemme om noe skal/bør endres i leiekontrakten.
VEDTAK	Vi har etter vedtektene ikke anledning til å skille mellom seksjonseiere. Leiekontrakt endres slik at den gjelder for alle seksjonseiere på lik linje. Det må tilføyes at ekstra kostnader ved vask videreføres leietaker. Vedtatt med 1 stemme mot.
VEDLEGG:	<u>Kontrakt leie av fellesrom.pdf</u> <u>Vedtekter for Sameiet Siriskjeret 11-27.pdf</u>

SAK 4 Garasjeanlegget

SAKSNUMMER	4
SAKSINFORMASJON	Det har siden vi flyttet inn i bygget 2014, vært klaging på møbler etc, ikke bilrelaterte eiendeler som plasseres bak bilen, på tildelt P-plass. Her bare økes det på, og styret må se på saken.
FORSLAG TIL VEDTAK	Styret bør ta en runde i garasjeanlegget etter møte, og notere de plassene hvor det fremdeles står ikke bilrelaterte ting, og kontakte vedkommende. Tror dette er eneste måten å få dette bort på. I tillegg, bør vi ha en felles dugnad i garasjeanlegget til høsten. Ukedag settes. Hver og en gjør reint på sin P- plass. Ellers plukker vi reint det som ligger av snusposer, sigarett sneiper og papir, som brukerne legger fra seg.
VEDTAK	Terje lager et varselskriv hvor det informeres om ordensreglene og gir bruker av parkeringsplass rimelig tid til å fjerne ikke bil relaterte gjenstander. Sigrunn organiserer en dugnad torsdag 23. august.

SAK 5 Eventuelt

SAKSNUMMER 5

SAKSINFORMASJON

- Skilting
- Utendørsanlegg 1 etasje
- Smart Plants
- EL bil prosjektet
- Vask av fellesarealer

VEDTAK

- Skilting: Vi henger opp skilt som er bestilt på pergola og ser om det bedrer seg.
- Utendørsanlegg 1 etasje: Rolf har sagt han kan hjelpe oss med denne saken.
- Smart Plants: Terje kaller inn til møte for avklare videre. Arne Bernt blir med.
- EL bil prosjektet: Arne Bernt orienterte om status
- Vask av fellesarealer: ABC har engasjert et nytt selskap for vasking av fellesarealer. Vi ser an hvordan dette fungerer

SIGNERING

KRISTINE BIRKELAND

SIGRUN AASEN

ARNE BERNT DAHLE

GURO WAKSVIK

TERJE NETLAND